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Dnia 09.01.2025r. 

Komisja Rewizyjna 

Protokół I  

Komisja Rewizyjna w dniu 09 stycznia 2025 

Miejsce posiedzenia: Sala Samorządowa urzędu gminy 

Obrady rozpoczęto 09 stycznia 2025 o godz. 14:40, a zakończono o godz. 14:48 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Sylwia Bakalarz–Borkowska 

2. Mateusz Durlik 

3. Tomasz Ksel 

4. Artur Lis 

5. Piotr Zegadło 

 

Lista gości: 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański  

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodnicząca Rewizyjnej Sylwia Bakalarz–Borkowska otworzyła posiedzenie o godz. 

14:40 i przywitała obecnych. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

W posiedzeniu uczestniczy 4 radnych – 80 % quorum, co daje możliwość podejmowania 

uchwał. Lista obecności stanowi załącznik protokołu. 

Przybył radny Piotr Zegadło.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poprosiła o ponowne potwierdzenie quorum. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Nie zgłoszono uwag do proponowanego porządku obrad.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Tomasz Ksel, Artur Lis, Piotr Zegadło 
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4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

Nie zgłoszono uwag do treści przedstawionego protokołu. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Tomasz Ksel, Artur Lis, Piotr Zegadło 

 

5. Rozpoczęcie kontroli inwestycji "Budowa budynku socjalno-garażowe go na 

parkingu przy hali sportowej w Masłowie Pierwszym" zlecone przez 

Przewodniczącego Rady 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że dokumentacja nie została dołączona do 

materiałów posiedzenia. Z informacji otrzymanych z urzędu wynika, że dokumentacja jest 

dostępna w urzędzie gminy. Przewodnicząca Komisji poinformowała także  

o konieczności powołania zespołu, który dokona weryfikacji dokumentów i określeniu 

przedziału czasowego, w którym ta kontrola zostanie przeprowadzona. Wobec czego 

Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem do członków komisji, czy deklarują chcę pracy w 

zespole.  

Radni:  Sylwia Bakalarz- Borkowska,  Artur Lis, Tomasz Ksel i Piotr Zegadło zgłosili swój 

udział w pracach zespołu. 

Komisja ustaliła także, że przyjmuje okres 3 miesięcy na przeprowadzenie kontroli.    

Przewodnicząca Komisji przystąpiła do głosowania w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: ustalenia Składu Zespołu: i terminu (3 miesiące) Tomasz Ksel, 

Piotr Zegadło, Sylwia Bakalarz- Borkowska, Artur Lis 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Tomasz Ksel, Artur Lis, Piotr Zegadło 

 

6. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za część roku 2024 

Komisja Rewizyjna zapoznała się ze sprawozdaniem, będącym załącznikiem protokołu  

i nie wniosła uwag do jego treści.  

Przewodnicząca Komisji przystąpił do głosowania w tym punkcie.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za część roku 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (5) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Tomasz Ksel, Artur Lis, Piotr Zegadło 

 

7. Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 rok 

Komisja Rewizyjna opracowała plan pracy, będący załącznikiem protokołu i nie wniosła 

uwag do jego treści.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia planu pracy Komisji na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Tomasz Ksel, Artur Lis, Piotr Zegadło 

 

8. Sprawy inne 

Brak głosów w tym punkcie. 

 

9. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki, o godzinie 14:48 Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej Sylwia Bakalarz – Borkowska zamknęła obrady.  

 

 

 

 

 

   

Przygotował: Joanna Synak 


